
es tiri, atFilea

arcmányszá

Érkit t : 2010 AUG 0 9,
KI. . .

dr. Gaudi-Nagy Tamá s
országgyű lési képviselő

Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak ,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Ur!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok intézni dr . Pintér Sándor
Belügyminiszter Úrhoz, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„a 2010. év július hó 4 . napján a budapesti Erzsébet téren tartott rendezvényen
történt rend ő ri intézkedések tisztázása”

címmel .

A kérdésre írásbeli választ várok.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Nemzeti Gárda szervezésében a fent megjelölt helyen és napon, 17 óra i
kezdettel az egy évvel korábban ugyanezen helyszínen a Magyar Gárda Mozgalo m
tagjaival és szimpatizánsaival szemben alkalmazott rendőrterrorról szóló
megemlékezésre került sor . A bejelentett, és mindvégig a hatályos jogszabályok
rendelkezéseinek tiszteletben tartásával zajló rendezvényen a rendvédelmi szerve k
hivatásos állományú tagjai részérő l ismételten indokolatlan és aránytalan, az alapvet ő
emberi jogokat sért ő fellépésre került sor a résztvevőkkel szemben.

A fenti történésekkel kapcsolatos kérdéseim a következők :

1 . A szóban forgó események napján mi indokolta az Ötvenhatosok terére érkez ő ,
majd a rendezvényre igyekvő emberek több alkalommal történt igazoltatását,
illetve előállítását a Hősök tere és az Erzsébet tér közötti útvonalon?



2. A rendezvényre érkezőknek miért kellett a magukon viselt zöld színű Magya r
Nemzeti Gárda feliratú pólójukat kifordítaüiuk?

3. A rendezvény kezdete előtt néhány perccel miért gázoltak bele a béké s
tömegbe két alkalommal is a rohamfelszerelésbe öltözött rendőrök, súlyosan
megzavarva, megfélemlítve, illetve könnygázspray-val és tonfával
bántalmazva a gyülekezőket?

4. Miként fordulhatott el ő , hogy országgyülési képvisel ő i igazolványt felmutató
országgyű lési képviselő t az intézkedő rendőrök durván félrelöktek a téren ?

5. Mintegy 40 perccel a rendezvény kezdetét követ ően a rendőrök miért akarták
intézkedés alá vonni azokat a személyeket, akik a rendezvény helyszínéne k
szélén tartózkodtak ?

6. Milyen jogszabályi rendelkezés alapján követelte a helyszíni parancsnoklás t
végző alezredes azt, hogy ne álljanak a jogszer ű tüntetésen részt vev ő
személyek alakzatban, miközben a joger ősen feloszlatott Magyar Gárd a
formaruháját vagy arra emlékeztető öltözetet senki nem viselt ?

A fent felsorolt cselekményekkel kapcsolatban miért nem egyeztettek a
rendezvénynek mindvégig a helyszínen tartózkodó felelős szervezőjével ?

8. Hány személyt és milyen jogcímen állítottak el ő , jelenleg milyen fázisban
vannak velük kapcsolatos eljárások ?

9. Történt-e személyi sérülés az intézkedések során, ha igen és milyen ellátásban
részesültek az étintettek ?

10.Tervezik-e a tüntetésekkel kapcsolatosan bevetésre kerül ő parancsnoki és
beosztotti állomány alapos tájokoztatását és oktatását arról, hogy milye n
törvényi feltételek mellett lehet oszlatni, illetve bárki ellen intézkedni ?

11.Végezetül: Belügyminiszter Ur ott volt-e a helyszínen, ha igen akkor pedig a
helyszínen jelen lévő biztosítási paranesnöldcal egyeztetett-e ?

Várom megtisztelő válaszát :

Budapest, 2010. augusztus 6 .

Dr . ~Gaűdi-Nagy Tamás
országgyűlési képviselő

Jobbik M.gyarországért Mozgalom
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